
Výkonný výbor ObFZ Bratislava - vidiek, Súmračná 27, 821 02 Bratislava 

 

Zápisnica č. 8/2022 

zo zasadnutia Výkonného výboru ObFZ Bratislava - vidiek, konaného dňa 
14.12. 2022 o 16:30 h v Budmericiach. 

 

Prítomní:  pp. Baxa, Ferenčák, Hlavenka, Matušovský, Kyselica, Vašš,   

                                Húska, Szabo. 

Neprítomní/ospravedlnení:   

Ospravedlnený: pp. Peller, Petráš, Konečný, Dadykin   

 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie návrhu programu - p. Baxa   

2. Kontrola plnenia uznesení z VV a informácia o uzneseniach schválených   

    per rollam -  p. Szabo 

3. Informácie predsedu ObFZ BA - vidiek po VV BFZ  - p. Baxa 

4. Priebežná správa o kontrolnej činnosti kontrolóra ObFZ Ba – vidiek – p.    

    Kyselica 

5. Rôzne.  

6. Záver. 

 

K bodu 1: Otvorenie, schválenie návrhu programu 

Predseda ObFZ BA - vidiek p. Baxa - privítal prítomných a požiadal o schválenie 

programu tak, ako bol predložený v pozvánke VV ObFZ BA - vidiek.  

Uznesenie č.1/8/2022 

VV ObFZ BA - vidiek schválil program zasadnutia VV tak, ako ho predložil p. Baxa. 

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

 

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení z VV a informácia o uzneseniach 

schválených per rollam 

O plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí podrobne informoval sekretár ObFZ 

BA - vidiek p. Szabo a skonštatoval, že boli priebežne splnené. Prebehlo jedno 

hlasovanie VV per rollam ohľadom schválenia žiadosti FK Kuchyňa o zaradenie medzi 

členov SFZ, kde VV hlasoval za – 7, zdržal sa – 0, proti – 0, čím bolo prijaté uznesenie 



zo dňa 31.10.2022 - VV ObFZ odporúča SFZ schváliť žiadosť FK Kuchyňa. Taktiež 

úlohy z posledného zasadnutia VV boli taktiež splnené.    

Uznesenie č. 2/8/2022 

VV ObFZ BA - vidiek zobral na vedomie informáciu o plnení uznesení a splnení úloh 

v plnom rozsahu textu.  

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

 

K bodu 3: Informácie predsedu ObFZ BA - vidiek po VV BFZ    

Podrobnejšiu informáciu zo zasadnutia VV BFZ podal p. Baxa. Oboznámil prítomných 

o: 

• Vyhodnotení turnaja Region´s Cup. 

• Odkúpení budovy na Súmračnej ul.. 

• prerokovaní organizácie 7. ligy seniorov v budúcnosti.   

Uznesenie č.3/8/2022 

VV ObFZ BA-vidiek zobral informácie p. Baxu na vedomie. 

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

  

K bodu 4: Priebežná správa o kontrolnej činnosti kontrolóra ObFZ Ba – vidiek    

Kontrolór ObFZ Ba – vidiek p. Kyselica spolu so sekretárom p. Szabom podali správu 

o úhradách FK, ktoré sa prihlásili do ZHL prípraviek a skonštatovali, že všetky FK 

uhradili štartovné riadne a v termíne. Taktiež informovali o uhradení cestovných 

náhrad členov jednotlivých odborných komisii a paušálnych náhrad nákladov členov 

VV, ktoré boli uhradené bankovým prevodom. 

Uznesenie č.4/8/2022 

VV ObFZ BA-vidiek zobral informácie kontrolóra ObFZ Ba – vidiek p. Kyselicu na 

vedomie. 

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

 

K bodu 5: Rôzne.  

a/ Sekretár ObFZ Ba – vidiek p. Szabo podal komplexnú správu ohľadom 

vyhodnotenia a vyúčtovania halového turnaja KARPATY CUP-u.  

Uznesenie č.5/8/2022  

VV ObFZ BA - vidiek berie na vedomie informáciu sekretára ObFZ Ba - vidiek.   



Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

b/ Sekretár ObFZ Ba – vidiek p. Szabo informoval VV o zaslaní výzvy pre FC 

Suchohrad so žiadosťou o obdržanie podkladov ohľadom dotácie zo strany ObFZ Ba 

– vidiek pre FC Suchohrad, ktorý do dnešného dňa na výzvu nereagoval. 

Uznesenie č.6/8/2022 

VV ObFZ BA - vidiek poveril sekretára ObFZ Ba – vidiek p. Szaba aby kontaktoval 

zástupcu klubu FC Suchohrad pána Trnku aby boli podklady zaslané do 31.12.2022. 

V prípade nezaslania relevantných podkladov bude uznesenie zo dňa 30.5.2022 

zrušené.  

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

c/ p. Baxa informoval VV o plánovaných stretnutiach s FK v rámci okresov 

nasledovných dátumoch: 

• 16.1.2023 kluby v okrese Pezinok – miesto stretnutia Budmerice 

• 19.1.2023 kluby v okrese Malacky – miesto stretnutia Kostolište 

• 23.1.2023 kluby v okrese Senec – miesto stretnutia Senec 

Uznesenie č.7/8/2022 

VV ObFZ BA - vidiek berie na vedomie poskytnutú  informáciu p. Baxu o plánovaných 

stretnutiach s FK v navrhovaných termínoch. 

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

d/ Predseda OK p. Húska podal informáciu ohľadom činnosti OK a rozhodnutiach v 

dvoch podnetoch – odvolaniach.  

Uznesenie č.8/8/2022 

VV ObFZ BA - vidiek berie na vedomie informácie predsedu OK.  

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

e/ V rámci bodu rôzne prispeli diskusnými príspevkami predsedovia odborných komisií 

- pp. Hlavenka, Húska, Szabo a Vašš.  

Uznesenie č.9/8/2022 

VV ObFZ BA - vidiek berie na vedomie vyššie uvedené diskusné príspevky. 

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania: 4  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

K bodu 6: Záver. 



Predseda ObFZ BA - vidiek p. Baxa po krátkej diskusii poďakoval prítomným za aktívny 

prístup k prerokovaným otázkam a ukončil zasadnutie VV ObFZ  BA - vidiek. 

 

V Bratislave, 14.12. 2022 

 

v.r. Miroslav Baxa,  predseda ObFz Bratislava - vidiek 

 

 

Zapísal: Mgr. Patrik Szabo, sekretár ObFZ Bratislava -  
vidiek                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       


